



## Dagordning för NHRKs styrelsemöte 11 – 2024

Datum 2025-01-15, 18.00-21.30, Sekretariatet NHRK samt TEAMS.

| Namn                              | Närvarande |                                     | Närvarande  |
|-----------------------------------|------------|-------------------------------------|-------------|
| Pether Nordström, Ordförande      | x          | Peter Elfstrand, Ledamot            |             |
| Susanne Bengtsson, Ledamot        | x          | Yvonne Wiik, Ledamot                | Teams/20:15 |
| Lovisa Bengtsson, Ledamot         | x          | Mathias Lidmer, Ledamot             | x           |
| My Colebring, Ledamot             | Teams      | Elin Berg Mannebo, Suppleant        | 18:17       |
| Lisa Öhlund, Suppleant            |            | Linnea Söderström, Suppleant        |             |
| Malin Eckerstig adj. US           |            | Ella Vejfors adj. US                |             |
| Malin Wallin adj. Verksamhetschef | x          | Frida Lindström adj. medlemsstallet | 18:44       |

| Punkt | Ansvarig               |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 | Tid   |
|-------|------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------|
| 11:1  | Pether                 | Mötets öppnande<br>Ordförande öppnar mötet                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      | 18.00 |
| 11:2  | Alla                   | Godkännande av dagordning och adjungeringar<br>Godkänt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          | 18.00 |
| 11:3  | Alla                   | Val av justeringsperson<br>Susan Bengtsson                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      | 18.05 |
| 11:4  | Alla                   | Godkännande av föregående mötesprotokoll <ul style="list-style-type: none"> <li>Läs in bifogat protokoll 24-12-17</li> </ul> Godkänt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            | 18.08 |
| 11:5  | US/Lisa                | Ungdomssektionen <ul style="list-style-type: none"> <li>Lägesrapport</li> <li>Rekrytering ny US-styrelse</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             | 18.20 |
| 11:6  | Frida/Malin/<br>Pether | Ridskolan/verksamheten inkl medlemsstall <ul style="list-style-type: none"> <li>Medlemsstall</li> </ul> Förslag att sätta upp skyltar vid vägen över till hagarna om "varning för häst" eller dyl.<br>Tider i ridhuset. Förtydliga hur man får utnyttja ridhuset under lektionstid. Malin tar med detta till nästa möte.<br>Underlaget på lilla ridbanan är fixat och ljus är på gång.<br>Gödselplatta - Yvonne håller på att ta in offerter på detta och styrelsen återkommer angående detta. <ul style="list-style-type: none"> <li>Rapport från ridskolan.</li> </ul> Genomgång av rapporter från ridskolan. <ul style="list-style-type: none"> <li>Häststatus-Hästlista</li> </ul> Genomgång av häststatus.<br>Sune kommer säljas till Emo. Pris satt <ul style="list-style-type: none"> <li>System för igenridning – rapportsystem</li> </ul> Vi kommer återuppta systemet för igenridningar i "Min ridskola" <ul style="list-style-type: none"> <li>Min insats</li> </ul> | 18.50 |
| 11:7  | Mathias                | Ekonomi <ul style="list-style-type: none"> <li>Rapport december</li> </ul> Mathias går igenom rapporten.<br>Vi skall omfördela nyckeltalen på bl.a. tävling.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    | 19.25 |



|       |                            |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |       |
|-------|----------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------|
|       |                            | <p>Styrelsen beslutar att vi skall gå ur 2024 med minusresultat enligt rapport.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Budget 2025 - godkännes</li> </ul> <p>Styrelsen godkänner budgeten för 2025 med uppmaning om att hitta intäkter och tänka på kostnaderna.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Beslut medlemsavgifter 2026</li> </ul> <p>Junior till 495:-<br/>Senior till 615:-<br/>Familj till 1250:- personer skrivna på samma adress</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    |       |
| 10:8  | Alla                       | <ul style="list-style-type: none"> <li>Årsmöte</li> </ul> <p>Under kontroll</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |       |
| 10:9  | Yvonne                     | <p>Anläggning</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Rapporter</li> </ul> <p>Vi har fått bidrag på 75' för uppförande av uteboxar.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Arbetsgrupp planeringen för traktorgarage/verktygsbod/platta vid medlemsstallet ligghall-<br/>Avrapportering-Yvonne sätter upp möte med kommunen-<br/>status-inväntar <i>nytt</i> datum</li> <li>Ansökan Länsstyrelsen uteboxar</li> </ul> <p>Yvonne gör förövningen.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Möte med kommunen den 30/1-vilka</li> </ul> <p>Yvonne anmäler, Susan, Anna, Pether, Malin och Mathias följer med.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Verksamhetsansvarig för anläggningen-</li> </ul> <p>Malin Wallin är verksamhetsansvarig för anläggningen och får i uppdrag av styrelsen att anmäla detta till Länsstyrelsen.</p> <p>Status fettavskiljare – Yvonne tar det ärendet med kommunen.</p> <p>Offert gödselplatta - 75' inkl moms. 7x4m med skalblock på tre sidor</p> | 19.45 |
| 10:10 | Alla<br>Pether/Elin/Lovisa | <p>Säkerhet och Arbetsmiljö</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Rapporter</li> <li>Återkoppling allvarlig händelse - rapport</li> </ul> <p>Klart.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     | 20.10 |
| 10:11 | Pether/Malin               | <p>Personal</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Ersättare för Wilma</li> </ul> <p>Personalläget löst med Ruth och Alma.</p> <p>Vi beslutar att Malin ser över personalsituationen på söndagar.</p> <p>Styrelsen ger Malin mandat att ta beslut om upplägget.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          | 20.30 |
| 10:12 | Susanne/Peter              | <p>Tävling</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Lägesrapport</li> </ul> <p>P&amp;J och KM. Jättebra resultat.</p> <p>Tävlingar 2025</p> <p>Dressyr ridhäst 2025-04-18 (3 dgr)</p> <p>Hoppning ponny 2025-05-03 (2 dgr)</p> <p>Hoppning ridhäst 2025-05-31 (2 dgr)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Tävling i laget- Mathias</li> </ul> <p>Vi kommer bjuda in till kick-off 9/2 för alla tävlingsryttare för prata om lag och att tävla för NHRK.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             | 20.50 |



|              |                  |                                                                                                                                                                            |              |
|--------------|------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------|
|              |                  | <b>Sektionen tittar på att ha träningar för tävlande i både dressyr och hoppning.</b>                                                                                      |              |
| <b>10:13</b> | <b>Peter</b>     | <b>Café</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Lägesrapport</i></li> </ul> <b>Inget att rapportera.</b><br><b>Ny ansvarig för caféet - Lovisa Kock Bengtsson.</b> | <b>21.05</b> |
| <b>10:14</b> | <b>Alla</b>      | <b>Övriga Frågor</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Skyltar-hundförbud-håll avstånd</i></li> <li>• <i>Ny flagga inte uppsatt?</i></li> </ul>                  | <b>21.20</b> |
| <b>10:15</b> | <b>Lovisa</b>    | <b>Nästa möte</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Styrelsemöte 13:e Februari 18:00</li> <li>• Årsmöte 27/2 18:30</li> </ul>                                       | <b>21.30</b> |
| <b>10:16</b> | <b>Pether</b>    | <b>Mötets avslutande</b>                                                                                                                                                   |              |
| <b>10:17</b> | <b>Styrelsen</b> | <b>Styrelsens egen tid</b>                                                                                                                                                 | <b>21:45</b> |